

Chinese Journal of Applied Linguistics

Vol. 43, No. 2, Jun. 2020

Contents

Teacher Development

- Reaching for the *Gold Standard*: Metaphors and Good University Teachers
..... *Lixian JIN & Martin CORTAZZI* 131
- Researching Classroom-Based Assessment for Formative Purposes
..... *Peter Yongqi GU & Guoxing YU* 150

IT-Based Communications

- Using Social Media to Promote Intercultural Communication Between Chinese and American University Students
..... *Yingli ZHOU & Jin'ai SUN* 169
- Investigating Social Presence in Audio and Text Online Interaction for Language Learning
..... *Ligao WU* 188

Language Teaching

- A Study of Localization of Task-Based Language Teaching in China
..... *Chunyan LIU & Rui GUO* 205

Second Language Writing

- A Study of Three Variants of Gerund Construction from the Contrastive Perspective of Social and Natural Academic Abstracts on Construction Grammar Theory
..... *Yan JIN & Mingtuo YANG* 219

Second Language Acquisition

- Why Is *nice and Adj* So Much More Frequent than *Adj and nice*?—From the Perspective of Humans' Social and Limited-Processing-Capacity Attributes
..... *Jinfang PENG* 231

- Chinese Abstracts..... 249

中国应用语言学

第43卷 第2期 2020年6月

目 录

教师发展

- 追求黄金标准：隐喻与优秀大学教师
..... 金立贤 / Martin CORTAZZI 131
- 形成性课堂评估的研究方法
..... 顾永琦 / 余国兴 150

基于信息技术的语言交流

- 基于社交媒体的中美高校跨文化交流项目的研究
..... 周英莉 / 孙金爱 169
- 中国网络教育环境下的语音聊天室和课程论坛的社会临场感研究
..... 吴立高 188

语言教学

- 任务型教学在中小学英语教学中的中国本土化研究
..... 刘春燕 / 郭蕊 205

二语写作

- 构式语法理论关照下从社会科学和自然科学论文摘要的对比视角考察动名词构式的三种变体
..... 靳琰 / 杨明托 219

二语习得

- 为什么*nice and Adj*如此高频，*Adj and nice*却如此低频？——从人的社会属性和有限加工能力属性分析
..... 彭进芳 231
- 中文提要 249